
Protokół Nr 4/2010 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Poświętne, które odbyło się 

w dniu 15 kwietnia 2010 r. w Sali konferencyjnej urzędu gminy w 

godzinach 12
15

-14
20

 

 

Przewodniczący komisji radny Pawlik powitał zebranych radnych-lista w 

załączeniu do protokołu i przedstawił poniższy porządek posiedzenia. 

 

1. Analiza budżetu gminy za rok 2009. 

2. Ocena sprawozdań budżetowych. 

3. Zapoznanie się z opinią RIO dotyczącą realizacji budżetu. 

4. Przygotowanie wniosku o absolutorium dla Wójta Gminy. 

5. Zagadnienia bieżące i pod obrady sesji. 

Zaproponował następnie, aby uczcić minutą ciszy tragicznie zmarłych w 

katastrofie pod Smoleńskiem. 

W posiedzeniu udział wzięli również pani Jadwiga Kośka Skarbnik Gminy oraz 

pan Mieczysław Stępień Wójt Gminy. 

Ad. 1-2. Zagadnienia dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu 

przedstawiła pani Skarbnik Gminy. W trakcie dyskusji nad sprawozdaniem 

radni omawiali kwestie związane z wykonaniem budżetu. Pani Skarbnik 

przedstawiła radnym sprawozdanie Rb27, jako potwierdzenie danych zawartych 

w sprawozdaniu z wykonania budżetu, poinformowała również, że takie 

sprawozdanie zostało wysłane również do RIO. Podczas dyskusji radni pytali o 

- radny Wielgus zapytał o wykonanie Zakładu Usług Komunalnych, 

- radny Pawlik zapytał dlaczego jest takie duże wykonanie  dotyczące 

Nadleśnictwa, 

- radny Worach zapytał o dział 853 i umieszczone kwoty 

- radny Wielgus zapytał o wykonanie działu 758, 

- radny Pawlik zapytał o plan wydatków, gdzie był problem z wykonaniem 

Odpowiedzi udzielała pani Skarbnik oraz Wójt Gminy. 

- radny Worach zapytał o kwestie wynagrodzenia Wójta i pani Sekretarz 

-pani Skarbnik oznajmiła, że wynagrodzenie pani Sekretarz wynika z tabel 

zaszeregowań, pełna informacja znajduje się w kadrach. 

Ad. 4. Po zakończeniu dyskusji radny Pawlik przewodniczący komisji zapytał 

czy radni mają jeszcze jakieś pytania. W związku z brakiem pytań poddał pod 

głosowanie kwestie udzielenia absolutorium Wójtowi z wykonania budżetu 

gminy w roku 2009. Za udzieleniem absolutorium głosowano jednogłośnie ( 5 

radnych brało udział w głosowaniu ). Na okoliczność przeprowadzonego 

głosowania sporządzono stosowną uchwałę, wniosek do Rady Gminy oraz 

protokół, które to dokumenty zostały podpisane przez przewodniczącego i 

członków komisji. 

Ad. 5. Wójt Gminy omówił zagadnienie przewidywane pod obrady sesji, 

stwierdził, że w planach jest tylko absolutorium i zmiany w budżecie. Dodał, że 



zmniejszono dotację na Studziannę. Ponadto wzrosły koszty związane z 

pracownikami interwencyjnymi i jak się nie zabezpieczy dodatkowych środków 

to będzie przyjęta mniejsza grupa. Poinformował zebranych, że odbył się 

przetarg na oczyszczalnię, ale zostanie unieważniony z powodu kwot ofert 

znacznie przekraczających zabezpieczone środki. 

Radni podjęli dyskusję związaną z przedstawioną kwestia przetargu. Radni 

pytali o kwestie proceduralne związane z przetargiem, apelowano do Wójta o 

jak najszybsze ogłoszenie ponownego przetargu. 

Punkt 3 porządku obrad nie został omówiony ze względu na brak opinii RIO. 

Po zakończeniu dyskusji o godzinie 1420 radny Pawlik zamknął posiedzenie 

komisji. 

 

Protokołował      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Bolesław Kośka 

         Andrzej Pawlik               
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